
 
 
ALV woensdag 13 maart 2024 om 20.00 uur 
 
Agenda 
1. Opening 
2. Verslag ALV 2023 
3. Mededelingen 
4. Financiële verslag 2023 
5. Begroting & Investeringsplannen 2024 
6. Leden prognose en verloop 
7. Decharge/benoeming kascommissie 2024 
8. Openstaande Vacatures 
9. Rookbeleid Botesa 
10. Samenstelling bestuur 2024 en aftredend 
11. Rondvraag 
12. Sluiting en rondje van het bestuur 
 
Afmeldingen: Peter Ottenbros 
 
Aanwezig:  
38 leden 
 
 
1. Opening: 
Erik-Jan opent om 20:07 de vergadering 
De agenda wordt doorgenomen. 
 
 
2. Verslag ALV 2023 
Er zijn geen opmerkingen over de notulen van de ALV van 2023. 
 
Uit de rondvraag van de ALV van 2023 kwam naar voren dat de contributie alleen 
verhoogd mag worden na toestemming van de leden. Dit jaar zal een voorstel gedaan 
worden tijdens de ALV over de contributie voor het seizoen 2025. 
 
 
3. Mededelingen 
2 ingezonden vragen, deze worden tijdens de rondvraag beantwoord. 
 
 
4. Financiële verslaglegging 2023 
Monique leidt de aanwezigen door een aantal sheets. 
Hieronder de bijzonderheden; 
 
Positief resultaat van 26.990 euro 
 
 

Notulen Botesa  



Opbrengsten 
Sponsorcommissie heeft meer opgehaald. Komt mede door een nieuwe 
sponsorcommissie en een goed sponsorcontract met Zeijerveld. 
 
Huisvestingkosten is veel hoger dan verwacht vanwege de energieprijzen. 
 
Balans 
Vaste activa iets naar beneden vanwege weinig investeringen. 
Voorraden zijn gelijk gebleven. 
 
Vorderingen: minder subsidies dan vorig jaar ontvangen. De boetes die zijn gefactureerd 
voor de niet gedraaide bardiensten. Rente uit 2023 ontvangen. 
 
Liquide middelen zijn hoog, er is eventueel ruimte voor enkele investeringen. 
 
Eigen vermogen is verhoogd met het resultaat van vorig jaar 
 
Langlopende schulden 
Deze gaan naar beneden. 2 leningen voor padelbanen (en verlichting) en zonnepanelen. 
 
Kortlopende schulden 
Geld op de passen. 
Vooruit ontvangen contributie, leden die mee hebben gedaan aan de zomerchallenge en 
zijn ingegaan op de najaarsaanbieding. 
 
 
5. Begroting & Investeringsplannen 2024 
Begroting gemaakt met behulp van het afgelopen jaar. Geen grote veranderingen 
verwacht. Er is geen rekening gehouden met eventuele aanleg van extra padelbanen. 
 
Investeringsplannen 

- Buitenmeubilair wordt aangepast. Hoge statafels en een lage loungebank aan de 
kant van het terras van baan 1, 2 en 3 → is reeds besteld 

- Binnen meubilair 
- Koelkasten achter de bar, verbruiken veel energie. 
- Oefenkooi opknappen 
- Vriezer in de keuken → is reeds aangeschaft. 
- Elektrische trekker voor de banen 
- Eventueel padelbanen 

 
Contributie 
De contributie voor 2025 wordt voorgesteld. Padel contributie iets omhoog, er moet veel 
geïnvesteerd worden voor eventuele extra padelbanen. 
Verschil tarief niet-actief en actief lid omhoog gegaan. Hopen op meer actieve leden, 
zodat alle diensten ingevuld gaan worden. 
 
Alles-in-1-pakket iets duurder omdat de tennislessen duurder worden. 
 
Vraag: Het verschil tussen actief en niet actief wordt 90. Wordt er nog iets anders aan 
gedaan om meer diensten gevuld te krijgen. Kunnen de actieve leden niet zelf voor 
vervanging zorgen, zodat er iets meer druk komt om de diensten in te vullen? 



Antwoord: We sturen veel mailtjes ter herinnering om de diensten in te laten vullen. Kan 
nu ook 30 euro gegeven worden aan een lid die een bardienst opvult.  
 
Vraag: Als ik de bar open en weer afsluit op een avond, kan dat dan niet ingevuld 
worden voor een bardienst? 
 
Discussie over hoe de bardiensten goed opgevuld kunnen worden. Leden zelf 
vervanging laten regelen als ze actief lid zijn? Invalpoule groter maken? Leden niet meer 
zelf laten indelen, maar begin van het seizoen diensten toegewezen krijgen? 
 
Het bestuur gaat kijken hoe dit aangepakt kan worden. 
 
Vraag: De contributie van de padelbanen gaat omhoog, maar de kosten voor het 
onderhoud van de tennisbanen is ook flink. 
Antwoord: Contributie voor padel is heel laag ten opzichte van andere verenigingen. 
Tennisbanen onderhoud wordt waarschijnlijker lager vanwege de all weather banen die 
minder onderhoud nodig hebben. 
 
Voorstel contributie is akkoord. 
 
 
6. Leden verloop en prognose 
Stijgende lijn qua leden. Eind van het seizoen gaat het altijd omhoog en dan begin van 
het jaar weer wat lager vanwege de opzeggingen. 
 
Prognose is wat bijgesteld, omdat er geen nieuwe padelbanen liggen. Er is nu een 
ledenstop voor padel leden. Eind van het seizoen verwachten we 616 leden. Dit jaar 
geen zomerchallenge voor padel, hier is geen ruimte voor op de banen. 
 
59 leden hebben er afgelopen jaar opgezegd. 5x tennis&padel, 11x padel, 43x tennis. 
 
Er zijn nu 300 padel leden, waarvan een aantal leden ook tennis erbij hebben. Er zijn 
ongeveer 120 padel leden, de rest heeft een combi abonnement. Wat opvalt is dat veel 
padel leden een niet-actief lidmaatschap hebben. 
 
Vraag: Is er een reden waarom mensen hun tennis lidmaatschap opzeggen en wel 
blijven padellen? Is hier navraag over gedaan?  
Antwoord: Mensen vinden padel leuker en/of gezelliger omdat het altijd met 4 personen 
gespeeld wordt. Dit is wat in de wandelgangen gehoord wordt. 
 
Er staan nu zo’n 12 leden op de wachtlijst voor padel. 
 
 
7. Decharge/benoeming kascommissie 2024 
Freek Kastelein en Pieter Tijsterman zaten in de kascommissie.  
Alles is doorgespit. De vragen die ontstonden zijn opgehelderd. 
 
Kascontrole is akkoord. 
 
In de zaal zit niemand die de kascommissie wil versterken. Freek Kastelein gaat 
rondvragen wie hem wil helpen dit jaar.  
 



 
8. Openstaande vacatures 
Voorzitter (per direct) 
Ledenadministratie (per direct, meelopen), Gerda Schat heeft aangegeven nog 1 jaar de 
ledemadminstratie te doen. 
 
 
9. rookbeleid 
Zoals bekend is roken niet echt gezond. Er zijn meerdere mailtjes binnengekomen van 
ouders die vinden dat er wel erg veel gerookt wordt in het bijzijn van de kinderen. 
 
Er mag bij Botesa niet meer binnen de hekken gerookt worden. Hier zijn enkele borden 
voor geplaatst. 
Vanaf 2025 wordt het hoogstwaarschijnlijk ook verplicht om rookvrij te worden. 
 
Vanuit Zorg&Zekerheid hebben wij geld ontvangen omdat het park nu rookvrij is. 
 
Vraag: Komt er een asbak buiten het hek te staan? Kan er niet 1 plaats binnen de 
hekken komen waar gerookt mag worden? 
Antwoord: Er wordt nog gekeken naar een plaats waar er gerookt kan gaan worden.  
 
Vraag: Wie gaat het handhaven? 
Antwoord: Iedereen kan iedereen er op aanspreken 
 
10. Samenstelling bestuur 2024 en aftreden 
Voorzitter     vacature 
Secretaris     Josan de Feijter 
Penningmeester    Brian Vink 
Technische Commissie, park,  Erik-Jan Jaspers 

Vicevoorzitter     
Algemeen bestuurslid   Cordi Blonk, Simone van Vliet 
Vrijwilliger coördinator, barcommissie Teake Visser 

en horeca        
 
Ledenadministratie     Gerda Schat en Josan de Feijter 
 
Erik-Jan Jaspers wordt ad interim voorzitter. 
 
Monique van de Veen stopt als penningmeester, zij heeft dit 7 jaar gedaan. Briank Vink 
neemt de rol van penningmeester over. 
 
Rowena Jasper en Mariska Voortman stoppen met de jeugdcommissie. 
 
 
11. Rondvraag 
Vraag: De banen 8, 9 en 10 liggen er niet al te best bij. Wat kan hier aan gedaan 
worden?  
Antwoord: Deze banen worden binnenkort schoongespoten en er komt nieuwe gravel 
op. Er is een nieuw soort gravel voor deze banen waardoor de banen minder snel glad 
zullen worden.  
Er komt een schema om de banen schoon te spuiten zodat de leden zoveel mogelijk 
banen kunnen blijven gebruiken. 



5 april is er ook nog een meeting met andere verenigingen die dezelfde banen hebben. 
 
Vraag: Is de drainage onder de banen wel op orde? 
Antwoord: De pomp van de gemeent viel continu uit. Deze pomp is onlangs gemaakt, 
hierdoor zou het water weer betere weg moeten kunnen lopen onder baan 8, 9 en 10. 
Daarbij zouden leden ook niet moeten tennissen op de banen als het regent, dit is slecht 
voor de banen. 
 
Vraag: Kan het bier weer op de tap komen? 
Antwoord: Er is een tijd weer bier van de tap geweest, de mono liep desondanks beter 
dan de tap. Speciaal bier van de tap loopt wel goed. Er kan weer een keer gekeken 
worden naar de inkoop van het bier. Mono’s geven ook veel glaswerk. Nadeel van de tap 
is dat de vaten een aantal keer per week vervangen moeten worden. 
Hoe zit het met de hygiëne? Bij het verwisselen van de tap worden ook altijd de leidingen 
vervangen. 
 
Vraag: Is er meer informatie over de eventueel extra padelbanen? 
Antwoord: We zijn bezig met de omgevingsdienst. Ze willen graag meewerken. Het 
probleem is nu het geluid, er zou een nieuw geluidsrapport moeten komen. Dit kost veel 
geld, en geeft geen garantie dat de banen er mogen komen. Er kunnen eventueel dan 
extra maatregelen ge-eisd worden, wat ook een hoop geld gaat kosten. 
Siloah wil graag meewerken, de gemeente staat er ook voor open om extra padelbanen 
aan te kunnen leggen. De OMDH is de enige die het tegen werkt, vanwege de decibel. 
De regels zijn per 1 januari ook weer aangepast. 
 
Vraag: Er zijn verenigingen die de competitie teams verplichten om op een andere 
avond dan hun competitie ook een bardienst moeten draaien. 
Antwoord: Is lastig omdat er in een competitie team vaak wel enkele leden zitten die al 
actief lid zijn. 
 
Vraag: Kunnen de banen niet beter geslepen worden? 
Antwoord: Stond al in de nieuwsbrief. 
 
Vraag: Kan er in de kantine wat geluidswerende bekleding komen? 
Antwoord: Het bestuur gaat er naar kijken. 
 
Opmerking: Iedereen is uitgenodigd voor het open toernooi. Week 26, laatste week van 
juni. Flyer wordt gemaakt en wordt aan de competitie teams meegegeven om uit te delen 
bij uit wedstrijden. 
 
Vraag: Baan 3 is vaak nat en droogt niet goed op. Kan hier meer zon op komen door de 
bomen te snoeien? 
Antwoord: De bomen zijn eigendom van de gemeente. Deze vraag is al vaker gesteld 
aan de gemeente. Zij doen hier helaas niets mee.  
 
Vraag: Lastig om voor padel te reserveren. Sommige mensen staan wel een aantal keer 
per week op de padelbaan. Hoe kan de regel van 5 dagen van te voren afhangen er voor 
zorgen dat er meer verschillende mensen kunnen spelen? 
Antwoord: Door het aantal dagen te verkorten kunnen leden niet afhangen voor een 
week later terwijl ze de baan op lopen. 
 
 



Vraag: Is het een idee dat je pas kunt afhangen nadat je huidige reservering klaar is? 
Antwoord: Dit zou een mogelijkheid zijn zodat er meer mensen kunnen afhangen. 
Mogelijkheid ook om een max aantal keer per week af te hangen via de app, de rest via 
het afhangbord. 
 
Het bestuur gaat naar het afhangen kijken en bekijken of de padel ladder kan blijven 
bestaan. 
 
Vraag: Padel leden weten niet hoe ze de bar kunnen openen. Hierdoor kunnen ze 
zaterdagmiddag niet een drankje doen. Kunnen de padel leden geen toegangscode 
krijgen? 
Antwoord: Padel leden moeten gewoon actief lid worden. Als er meer leden lid zijn, zal 
de bar ook vaker open zijn zonder dat deze “zomaar” door iemand wordt geopend. 
 
Vraag: Kan er binnen en buiten de kantine niet 2 maal per jaar professioneel gereinigd 
kan worden? 
Antwoord: We nemen hem mee. 23e is de vrijwilligers dag, dan krijgt de kantine weer 
een schoonmaakbeurt. 
 
 

Afsluiting om 21:20 uur 


